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elnökségi ülés – 2021. október 14 

Időpont: 2021. október 14. csütörtök 18:00 

Kommunikációs csatorna: Zoom 

Napirend: 

1. Hazai versenyrendszer 

a. 2021. évi hátralévő versenyek 

b. hazai rendezésű nemzetközi versenyek 

c. Szakmai Bizottság előterjesztése a 2022. évre 

2. Évkönyv 

3. Egyebek 

Jelen volt: 

 Balázs Gábor 

 Molnár László 

 Harsányi Enikő 

 Takács Zoltán 

 Csóka András 

18:11 Elnökség megállapította, hogy 5 fővel az Elnökség határozatképes 

Elnök úr megköszönte a pécsi és szombathelyi egyesületeknek a rendezést. 

Kérte, hogy a napirend kerüljön kiegészítésre egy nemzetközi versenyek napirendi ponttal. 

1. Hazai versenyrendszer 

Elnök úr elmondta, hogy a csapatbajnokság alapszakaszának utolsó fordulója és döntője van hátra, 

egy utánpótlás forduló, az MDL döntő és a Hungarian Open. 

Kiemelte, hogy a díjátadót fontos lenne még 2021-ben megrendezni. Szeretné, ha december 18-án 

lehetne megtartani a könyvbemutatóval együtt, hiszen ez a tényleges 30 éves fennállás évfordulója. 

A szuperbajnoki döntőt is meg lehetne tartani akkor. 

18:16 Tekauer Norbert csatlakozott a híváshoz, szavazati joggal rendelkezők száma: 6 fő 

Elnök úr szóban ismertette a szakmai bizottság előterjesztését. 

Elmondta, hogy az első féléves versenynaptár tervezetét elkészítette, az ülés ideje alatt el is küldte 

az elnökségnek. A szakmai bizottság előterjesztésével ellentétben csak 8 db Steel Egyéni Bajnokság 

forduló fért a naptárba. 

Elnök úr felkérte Molnár Lászlót, hogy az első osztályú steel csapatbajnokság játékmódja ügyében 

még egyeztessen a bizottsággal. 

Elmondta, hogy a területi szövetségek kialakítása még nem vezetett eredményre, az eddigi 

tárgyalások során csak az elveket fektették le. Ismertette elképzeléseit a szabadidőkártya 

rendszerének módosítására. Szóban kiegészítette a megküldött versenynaptár tervezetet. 

2. Nemzetközi versenyek 



19:23 Tekauer Norbert kilépett a hívásból, szavazati joggal rendelkezők száma: 5 fő. 

Harsányi Enikő elmondta, hogy a jövőben fontos lenne jobban láthatóan közzétenni a nemzetközi 

események információit a honlapon. Elnök úr hozzátette saját elképzeléseit. Megjegyezte, hogy 

gondolkodik rajta, hogy a jövő évi sok hazai rendezésű nemzetközi esemény miatt kimondottan erre 

a feladatra fel lehetne venni, vagy be lehetne vonni egy plusz embert. 

Harsányi Enikő javasolta egy covid szabályozási tájékoztató közzétételét a Hungarian Open kapcsán a 

külföldi résztvevőket segítendő. 

Elnök úr elmondta hogy a Cseh Open kapcsán fontos felhívni a versenyzők figyelmét arra, hogy mi 

szükséges a kiutazáshoz, ne érje őket esetleg váratlanul a helyszínen, hogy tesztet kell csináltatniuk. 

A Szombathelyi Darts Club Sport Egyesület tombola felajánlását javasolta Elnök úr utánpótlás 

játékosok csehországi kiutaztatására fordítani. Két játékost egyébként is támogat a szövetség, de 

nem volt egyetértés az előterjesztés kapcsán, hogy pluszban hány fő utaztatását támogassuk. Az 

Elnökség tagjai elmondták véleményüket. 

Előterjesztés: A Szombathelyi Darts Club Sport Egyesület által befizetetett utánpótlás támogatás 

összegét elsősorban maximum 4 utánpótlás játékos prágai kiutazásának támogatására fordítja a 

Szövetség Kovács István szövetségi kapitány előterjesztése alapján. 

5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

59/2021.X.14 EH határozatot 

Az Elnökség elfogadta a fent részletezett előterjesztést. 

Elnök úr kérte Molnár Lászlót és Kurucz Tamást, hogy segítség Kovács István munkáját. 

A Hungarian Open kiírása kikerült a WDF weboldalra. 

Harsányi Enikő elmondta, hogy meghívást kaptunk egy online ifjúsági eseményre, ami nem 

kifejezetten darts, de a WDF-en keresztül hívtak meg minket. Közös megállapodással nem kívántunk 

élni a meghívással. 

Ismertette, hogy a WDF játékos bizottságának elnökét újra kell választani, kérdezte, hogy 

támogatjuk-e Deta Hedmant? Mindenki egyetértett. 

 

3. Évkönyv 

 

Mihályi András elmondta, hogy készül a könyv, november 3-ig kell nyomdába kerülnie. Elmondta, 

hogy a remélt támogatások egyelőre nem folytak be, de még folynak a tárgyalások. 

Harsányi Enikő jelezte, hogy kért köszöntőt a WDF elnökétől, de még nem jött válasz, intézkedik 

ezügyben. 

 

 

 



4. Egyebek 

Az Erasmus+ kapcsán további utánajárás szükséges. 

20:05 Jegyzőkönyv lezárva 

 

 

k.m.f. 

 .......................................................................  ....................................................................  

 Balázs Gábor Morva-Takács Vivien Anett 

 elnök jegyzőkönyvvezető 

 


